
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 17. juni 2024 

Tid: 17.00 – 19.00  

Sted: afd. Mogenstrup  

 

Tilstede: Karen Berner Skipper, Lene Stausholm Rasmussen, Trine Ulrik Aaby Toftlund, Tommy Schwartz, 

Lea Søndergaard, Simon Buie, Charlotte Nielsen, Andreas P.V. Lauritsen, Josh (5.V), Søren Holm Christensen 

og Bo Hauge Laursen.  

 

Gæster: Pernille Maria Wolthers, Tenna Bärnholdt, Kenn Pedersen og Maria Røndbjerg-Christensen 

 

Fraværende: Jonathan Lindgaard (7.D), Elias Brohus Jacobsen (7.C), Micas (5.U), Sofus Aagaard Petersen, 

Maria Røndbjerg-Christensen. 

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

01. Godkendelse af dagsorden 

Referat: 

Godkendt 

 

 

02. Delegering af ansvaret for de ”3 bullets” 

Referat: 

Lea 

 

03. Punkter til eventuelt  

Referat: 

Ingen punkter  

 

04. Nyt fra elevrådene 

Referat: 

Mogenstrup: Intet nyt  

 

Korskilde: 

 

- På sidste elevrådsmøde havde eleverne et punkt på at der var en oplevelse blandt eleverne, 

at der er manglede gårdvagter. Elevrådet har sammen med gårdvagterne været med på nogle 

gårdvagter, for at observeret, hvad gårdvagtsopgaven indebærer. Dette har givet elevrådet et 

godt indblik i gårdvagternes arbejde. Et af elevrådets ønsker er, at gårdvagterne bærer veste, 

så de er lettere at genkende. 



 
 

05. Ungdomsskolen vedr. pop up tilbud i Mogenstrup m.m. 

v/ Pernille Maria Wolthers og Tenna Bärnholdt 

Referat: 

 

- Ungdomsskolen præsenteret deres tilbud ”Kornmagasinet” som ligger i Tappernøje.     

- Desuden har Ungdomsskolen som noget nyt i år haft et pop-up tilbud i Mogenstrup, hvor der 

har været mellem 10 og 14 unge hver torsdag mellem kl. 18.00 og kl. 21.00. Pop-up klubben 

fortsætter næste år, og man er opmærksom på at udvikle pop-up tilbuddet, så man kan få fat 

i så mange unge som muligt. Man overvejer, om man indimellem kan opdele tilbuddet, så 6.-

7. klasserne er sammen og 8.-9. klasserne er sammen. 

- Ungdomsskolen er i gang med at finde ud af, hvad behovet er for de unge i Mogenstrup. Det 

første år har der været udfordringer, da mange i målgruppen spiller fodbold den dag, hvor der 

er åbent. Man håber, at det lykkes næste år at finde en dag, hvor de unge ikke har andre 

aktiviteter. 

 

06. SSP-arbejdet på afd. Mogenstrup  

v. lærer Kenn Pedersen og udskolingsleder Maria 

Referat: 

Kenn gav en status på SSP-arbejdet på afdeling Mogenstrup. 

- En af de udfordringer, SSP har arbejdet med, er, at der har været en del ulovlig knallertkørsel 

og scooterkørsel ved skolen. I SSP-regi har man flere gange haft politiet til at komme ud på 

skolen og tjekke elevernes transportmidler. 

 

- Desuden har SSP arbejdet med, hvordan man bruger de sociale medier og hvilke faldgruber 

der er. Specielt i udskolingen har der været udfordringer hermed. Udviklingen inden for 

sociale medier går meget hurtigt, så SSP er konstant opmærksomme på at følge med i, hvad 

der kommer af nye ting og tendenser. 

 

- Snus og vaping er blevet en større og større udfordring på skolen. Det er noget, der ofte er 

svært at bevise, og der er en oplevelse af, at forældrene ikke altid bakker helt op, hvis der ikke 

er klare beviser på, at det er deres børn, der er en del af det.  

 

- Kommende fokuspunkter for SSP er arbejdet med sociale medier og brug af telefon i de 

mindste klasser. 

 

- En opfordring fra Kenn til forældrene er, at SSP gerne vil bruges, og de møder gerne op på 

forældremøder. Eksempelvis kan de rådgive ved diverse klasseaftaler.  

 

 

 

 

 

 



 
07. Resultat af valg til skolebestyrelsen 

Referat: 

De medlemmer, der er på valg i den eksisterende bestyrelse, er alle genvalgt. Dog stopper Karen, 

da hun efter sommer ikke har flere børn på skolen. I stedet for Karen er Rikke Brandtberg blevet 

valgt som skolebestyrelsesmedlem. Der er konstitueringsmøde for den nye skolebestyrelse den 

25. juni 

 

08. Kort nyt 

Referat: 

- Direktør for direktør for dagtilbud og skoler, børn og unge samt kultur og borgerservice 

i Næstved Kommune, Jan Milandt, er stoppet efter gensidig aftale. Indtil der er ansat en ny 

direktør er det kommunaldirektøren der har opgaven.   

- Der skal opsættes en ny varmpumpe på Afdeling Mogenstrup. Varmpumpen skal stå ned bag 

teknisk service skur ved fodboldbanen. Projektet går i gang i uge 26. Der bliver noget grave 

arbejde der ikke burde få betydning for eleverne da man lovet at vente med at grave rør ned 

til uge 27 – altså første uge i eleveres sommerferie. 

- Der vil blive lavet lofter på Mogenstrup og skiftet vinduer på Korskilde i løbet af 

sommerferien.  

- Der er udpeget ny driftsleder for teknisk service. Vi har endnu til gode at møde 

vedkommende. 

 

 

 

09. Nyt fra formandsgruppen 

Referat: 

Intet nyt bortset at Karen stopper som formand  

 

 

 

10. Budgetstatus 

Referat: 

 

- Skolen forventer at komme ud af budgetåret med et lille underskud. Underskuddet er 

begrundet i, at man politisk i april besluttede ikke at overføre Fladsåskolens indefrosne 

midler, og skolens overskud i alt drejer sig om, at skolen ikke får ca. 1.500.000 kr. fra 

sidste budgetår. Desuden er trepartsmidlerne foreløbigt tilbageholdt centralt, så 

Fladsåskolen kan ikke være sikker på at få de ca. 108.000 kr. i 2024 til at finansiere 

den lønstigning på pædagogområdet, der blev besluttet i trepartsforhandlingerne. 
 

 

 

 

 

 

 



 
11. Præsentationsvideo af bestyrelsen 

Referat: 

 

- Andreas anbefalede, at der indflettes ”levende billeder”/video i præsentationen af 

skolebestyrelsen og dens medlemmer.  

- Skolebestyrelsen vil bede Andreas om at færdig redigere det nuværende materiale og sende 

det til arbejdsgruppen, som vil tage stilling til, om det kan bruges. 

 

12. Udkast til princip for meddelelsesbog 

(se bilag) 

Referat: 

Udkastet er godkendt.  

 

 

13. Opfølgning vedr. får eleverne for tidligt fri? 

Referat: 

- Der har været en undersøgelse af omfanget, og der er enkelte klasser, der har elever, som 

bliver sendt til busserne før timen er slut. 

- Der er blevet strammet op på dette, så der nu ikke er nogen elever, der skal sendes afsted før 

lektionen slutter. Det har været drøftet på personalemøder, så alle er orienteret om det. For 

at understøtte personalet med at overholde tiden, er der blevet genindført udringning i alle 

lektioner fra 5. lektion. 

 

 

14. Punkter til kommende bestyrelsesmøde 

Referat:  

- Elevernes brug af deodorant/parfume på skolen.   

- Hvordan sikres det at eleverne når deres pensum igennem.  

 

15. Eventuelt 

Referat: 

 

16. Tak for indsatsen til afgående formand og mangeårigt medlem af bestyrelsen 

 

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2023-2024 
31/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

09/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 17-19/19-21 

21/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

16/01  tirsdag afd. Korskilde   kl. 17-19/19-21 

06/03  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

25/04  torsdag afd. Korskilde   kl. 17-19/19-21 

17/06  mandag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 


